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سرمقاله

نتانیاهو و دولت افراطیش بزرگترین 
دشمن اسرائیل

ادامه از صفحه یک
۳- مخالفت و نفرت شدید از رژیم صهیونیستی 
بین مردم سراسر جهان تا این حد گسترده و 

فراگیر نمی شد.
۴- اعتبار و آبروی  نیم بندی که در ۷۵ سال 
اخیر  اسراییل سعی کرده با فریب و خدعه و 

دروغ  برای خودش ایجاد کند از بین نمی رفت.
۵- به عنوان کشوری صلح طلب معرفی می شد 
و درپی آن می توانست با بسیاری از کشورهای 

عربی و اسلامی روابط حسنه بر قرار کند.
۶-  دامنه درگیری تا این حد گسترده نمی شد 
اسراییل را در بدترین وضعیت در ۷۵ سال اخیر 

قرار نمی داد.
ولی اسرائیل سخت ترین و خشن ترین و کثیف 
ترین روش را انتخاب کرد دقیقا روشی که عقرب 

برمی گزیند.
در وضع فعلی باید گقت: نیش عقرب نه از ره 

کین است؛ اقتضای طبیعتش این است.
حتی اگر رهبران میانه رو اسرائیل هم  بخواهند 
از عقرب بودن فاصله بگیرند نمی توانند چون 

جوهره رژیم صهیونیستی در  این نهفته است.

خبر

اخبار

فرمانده کل ارتش به مناسبت 29 فروردین
در آمادگی کامل هستیم

فرمانده کل ارتش گفت: همه می دانند که 
نیروهای  پیشرفت های  چگونه  ما  دشمنان 
مسلح ایران را رصد می کنند و به همین خاطر 
را  نظامی  گزینه  رجزخوانی  که  مدت هاست 
روی  جدیدی  حرف های  به  و  گذاشتند  کنار 

آوردند.
عبدالرحیم  سرلشکر  ایسنا،  گزارش  به 
موسوی در حاشیه رژه ۲۹ فروردین و در جمع 
یک  در  ما  در حال حاضر  خبرنگاران گفت: 
های  شرارت  با  مقابله  برای  آمادگی  حالت 
احتمالی هستیم و آنچه که در سراسر کشور 
امروز به نمایش گذاشتیم، بخش کوچکی از 
توانمندی ها بود و آن بخشی از تجهیزات که 
آماده باش هستند در رژه حضور  در حالت 

نداشتند.
امروز  افزود: آنچه شما  ارتش  فرمانده کل 
مسلح  نیروهای  قدرت  از  ای  گوشه  دیدید 
از آرمان های کشور و ملت بود،  برای دفاع 
هر تجاوزی که به منافع کشور صورت گیرد 
با پاسخ محکم و پشیمان کننده ای رو به رو 
با  کنند  اقدامی  دشمنان  اگر  و  شد  خواهد 

تجهیزات مهلک تری پاسخ خواهیم داد.
گفت:  مسلح  نیروهای  آمادگی  درباره  وی 
نیروهای مسلح معمولا با توجه به دشمنانی 
که کشور دارد در آمادگی همیشگی قرار دارند 
می  اجرا  نحو  بهترین  به  را  ها  ماموریت  تا 
کنند، همه می دانند که دشمنان ما چگونه 
را رصد  ایران  نیروهای مسلح  های  پیشرفت 
زیادی  به همین خاطر مدت ها  و  می کنند 
کنار  را  نظامی  گزینه  رجزخوانی  که  است 
گذاشتند و به حرف های جدیدی روی آوردند.

نشان  خاطر  پایان  در  ارتش  کل  فرمانده 
کرد: این روزها همه نیروهای ما در سنگر های 
دفاعی آماده هستند تا در برابر احتمالی اقدام 
تا  کامل هستیم  آمادگی  در  و  کنند  متقابل 

مأموریت خود را به خوبی انجام دهیم.

پیام تبریک رهبر انقلاب به قهرمانان 
کشتی آزاد و فرنگی

درپی قهرمانی تیم های کشتی فرنگی و آزاد در 
مسابقات قهرمانی آسیا در بیشکک قرقیزستان، 
جوانان  از  پیامی  در  اسلامی  انقلاب  رهبر 

کشتی گیر قهرمان صمیمانه تشکر کردند.
به گزارش ایسنا، متن پیام  حضرت آیت الله 

خامنه ای به این شرح است:
بسم الله الرحمن الرحیم

از جوانان قهرمان کشتی فرنگی و مدال آوران 
کشتی آزاد که با توانایی و اراده ی خود دلهای 

مردم را شاد کردند، صمیمانه متشکرم.

تغییر در تیم اقتصادی دولت کذب 
است

رئيس شورای اطلاع رسانی دولت تغییر در تیم 
اقتصادی دولت را تکذیب کرد.

حاشیه  در  خلجی  سپهر  ایسنا،  گزارش  به 
جلسه دیروز هیئت دولت در جمع خبرنگاران در 
پاسخ به پرسشی درباره انتشار شایعاتی از تغییر 
اتفاقات  کرد:  اظهار  دولت،  اقتصادی  تیم  در 
اقتصادی  اقتصاد رقم خورده و رشد  خوبی در 
افزایش یافته است. کاهش بیکاری را داشتیم، 
کنترل و کاهش حجم نقدینگی را تجربه کردیم 
که همه محصول تلاش های تیم اقتصادی دولت 

است.
وی تصریح کرد: شاید برخی چندان دوست 
ندارند این اتفاقات رخ دهد و شایعاتی می سازند 
اما قرار نیست تغییری در تیم اقتصادی دولت 

ایجاد شود.

واگن های چینی در راه است!

نظرها  اختلاف  رفع  با  گفت:  تهران  شهردار 
واگن های مترو در سال جاری از چین وارد کشور 

می شود.
به گزارش ایسنا، علیرضا زاکانی در حاشیه 
جلسه هیئت دولت در جمع خبرنگاران، گفت: 
همه  از  انتخابات  اول  دور  در  که  همانطور 
حداکثری  مشارکت  برای  شهرداری  ظرفیت 
مردم استفاده کردیم و از دستگاه های مجری، 
پشتیبانی کردیم در مرحله دوم نیز همین کار 

را ادامه می دهیم.
وی با اشاره به نصب دوربین بر روی البسه 
جهت  در  اقدام  این  داد:  ادامه  حریم بان ها، 
سامان یافتن و ایجاد شرایط، امری کلی است تا 

دستگاه های مسوول بتوانند ثبت و ضبط کنند.
زاکانی با اشاره به واردات واگن مترو از چین 
مترو  واردات  کارفرمای  گفت:  سالجاری،  در 
برای ۲۰۰۰ واگن وزارت کشور بود. برای واردات 
۱۰۷۱ دستگاه طی دو قرارداد زحمت های اولیه 
برای  نظرهایی  اختلاف  اما  بود،  شده  کشیده 
واردات از چین به وجود آمد و اعتراض رییس 
شورای شهر هم به رعایت نشدن زمان ۱۰ روزه 
تعیین شده در قرارداد بود که اختلاف نظرها 
کشور  وارد  سالجاری  در  واگن ها  و  شده  رفع 

می شود.
شهردار تهران از واگذاری فروشگاه شهروند از 
طریق بورس خبر داد و گفت: بناست که این 

چنین شود، اما هنوز این اتفاق نیفتاده است.

به گزارش ایسنا، سید ابراهیم رئیسی صبح دیروز 
در مراسم رژه ارتش جمهوری اسلامی ایران با تبریک 
روز ارتش، اظهار کرد: ارتش در کنار ملت قرار گرفته 
و برای دفاع از وطن و تمامیت ارضی و ارزش های 
انقلاب اسلامی اقدام می کند. ارتش ما خود را از 
سایر ارتش های دنیا ممتاز کرده با ویژگی عقیده و 

ایمان به خدا و اتکال به قدرت الهی.
وی ادامه داد: ارتش ما ارتش با مهارت و آموزش 
دیده است. اطلاعات نظامی اش به روز است و این 
مهارت ارتش ما را ممتاز کرده است. ارتش مجهز به 
نوآوری ها و فناوری های به روز است. تجهیزاتی که 
تا قبل انقلاب اسلامی به دست کشورهای دیگر باید 
نگهداری می شد، امروز به دست توانای نیروهای 
مسلح و ارتش ما به روز می شود. استقلال فنی، 
صنعتی، نظامی و بومی در کشور به برکت تلاش 
جوانان ما در ارتش، سپاه و نیروهای مسلح پیدا شده 

است.
ها،  جنگنده  ساخت  افزود:  جمهوری  رئیس 
و  ها  تانک  زیرسطحی،  و  سطحی  شناورهای 
قدرت  هوشمند  های  سامانه  زرهی،  خودروهای 
جهان  در  بلکه  منطقه  در  فقط  نه  را  ما  نظامی 
می تواند به عنوان قدرت برتر مطرح کند. این اقتدار 
نه عاریه ای بلکه بومی است. این اقتدار، اقتدار ملت 

بزرگ ملت ایران است.
سپاه  روز،  به  و  مجهز  ارتش  داد:  ادامه  رئیسی 
مقتدر و نیروهای مسلح ما پشتوانه اقتدار کشور 
نیروهای  به  توانند  می  منطقه  نیروهای  هستند. 

مسلح ما اتکا کنند.
وی با اشاره به انسجام ارتش، سپاه، بسیج، فراجا و 
مردم، گفت: نیروهای مسلح از مردم و در کنار مردم 
هستند و در کرونا و بلایای طبیعی در کنار مردم و 
غمخوار مردم بودند، لذا در دل و جان مردم هستند. 
فاع از مردم و وطن و انقلاب اسلامی و ایستادگی 
در مقابل گروه های تروریستی و حفاظت از مرزهای 
کشور از ویژگی های نیروهای مسلح ماست. مردم 
واقف  ما  مسلح  نیروهای  نقش  به  دنیا  و  منطقه 

هستند.
و   الاقصی«   »طوفان  کرد:   خاطرنشان  رئیسی 
»وعده صادق« هیمنه اسرائیل را فرو ریخت و ثابت 
که  اقتداری  است.  عنکبوتی  تار  آنها،  قدرت  کرد 
سپاه و ارتش آفریدند و کاری کردند که به فرموده 
فرمانده کل قوا، رژیم صهیونیستی تنبیه شد. این 
عملیات دقیق و حساب شده بود و اعلامی بود به 
همه جهان و قدرت های به ظاهر مجهز، به آمریکا و 
حامیان رژیم صهیونیستی که ایران در صحنه است 

و نیروهای مسلح ما آماده و منتظر فرمان فرماوه کل 
قوا هستند.

نه  و  محدود  اقدامی  صادق   وعده  افزود:   وی 
باشد،  گسترده  اقدامی  بود  قرار  اگر  بود.  فراگیر 
می  دیدند چیزی از رژیم صهیونیستی باقی نمی ماند، 
ولی قرار بود اقدام محدود باشد، تنبیهی برای رژیم 
اقدام  با مراکزی که علیه ما  صهیونیستی باشد و 
شده بود، برخورد شود. اگر کوچک ترین تعرضی از 
سوی رژیم صهیونیستی به خاک ما انجام شود، به 
برخوردی سهمگین و شدید با آنها منجر خواهد شد.

وی همچنین گفت: در ادبیات آمریکایی ها سخن از 
گزینه نظامی روی میز نیست و این به خاطر اقتدار 
نیروهای مسلح ماست. شکست رژیم صهیونیستی، 

شکست اطلاعاتی، امنیتی، نظامی بود، اما بالاتر از 
این ها شکست راهبردی بود. برخی کشورها دنبال 
عادی سازی روابط با رژیم صهیونیستی بودند، اما 
الان پیش ملت های خود سرافکنده هستند و این 
شکست راهبردی برای آن رژیم بود. مردم ایران و 
بسیاری از مردم دنیا در روز قدس، دفاع از مردم 
و  تسلیم  راهبرد  برابر  در  را  مقاومت  و  فلسطین 

سازش فریاد زدند.
وی ادامه داد: از همه روزها حمایت از مقاومت 
و تنفر از آمریکا و رژیم صهیونیستی را بیشتر می 
بینیم و این یعنی پیروزی و افتخار ملت ما. نیروهای 
مسلح ما افتخار کنند که پرچم حمایت از فلسطین 
و مقاومت، امروز پرچم همه ملت ها و ادیان شده 

است و این یعنی پیروزی گفتمان انقلاب اسلامی و 
رهبر معظم انقلاب.

رئیسی افزود: به کشورهای منطقه عرض می کنم 
که  نیروهای نظامی ما امنیت ساز، صلح آفرین و 
موجب اقتدار برای منطقه  و کاملا قابل اتکا هستند 
و این کشورها به جای ارتباط با رژیم صهیونیستی 
به داشته های خود و نیروهای مسلمان و ارتش و 
سپاه ما اتکا کنید. نیازی به نیروهای بیگانه در منطقه 

نیست.
رئیس جمهوری در پایان گفت: ما در وزارت دفاع، 
پشتیبانی از نیروهای مسلح را وظیفه خود می دانیم. 
که  شده  ریزی  برنامه  ماست.  مساله  آنها  مساله 
کمترین مشکل به لحاظ تدارکاتی و پشتیبانی داشته 

از  مجلس  نمایندگان  سکه،  و  دلار  قیمت  افزایش  از  پس 
تریبون های خود چه در صحن علنی و چه در قالب مصاحبه ها با 
رسانه ها از عملکرد اقتصادی دولت انتقاد کردند. انتقاداتی که با 

واکنش تند دولت مواجه شده است. 
طی چند روز گذشته، معاون پارلمانی دولت با انتشار اطلاعیه ای، 
از مواضع اخیر نمایندگان انتقاد کرد و نوشت: »طی روزهای گذشته 
و همزمان با تشدید نوسانات ارزی در بازار که ناشی از افزایش 
بهای جهانی طلا و تحولات نظامی منطقه بود متأسفانه چند نفر 
از نمایندگان مجلس، اظهارنظرها و تحلیل های غیرکارشناسی و 
شتاب زده ای درباره وضعیت اقتصادی و نرخ ارز داشتند که چه 

بسا برخلاف خواست آنان می توانست بر التهاب بازار ارز بیفزاید.«
در همین راستا، معین الدین سعیدی، نماینده چابهار در مجلس، 
در گفتگو با خبرگزاری می گوید: من واقعا تعجب کردم، البته نباید 
تعجب کرد اما در این جو واقعا عمل عجیبی بود. نمایندگان بر 
مبنای اصل ۸۴ قانون اساسی واقعا حق دارند درباره مسائل کشور 
صحبت کنند و نمی شود دوستان بخواهند هر نوع انتقادی را به این 

شکل پاسخ دهند و سوال ها را پاک کنند.
با وجود این  که من منتقد پر و پاقرص دولت قبل بودم، اما هیچ  
وقت چنین برخوردی و به این شکل با ما نشده بود، برخوردی که در 
آن به نمایندگان ملت انگ بزنند و انتظار داشته باشند که ما صرفا 
مجیزگوی دوستان باشیم، به نظرم قطعا چنین برخوردهایی جایگاه 

مجلس را به مخاطره خواهد انداخت.
مجلس خانه ملت است و حتما باید دردهای ملت  آن جا عنوان 
شود. بنده در صحبت هایم همیشه از رویکردهای خوبِ دولت دفاع 
کرده ام، به عنوان مثال دولت در حوزه آبرسانی به مناطق محروم، 
در بخش فعال شدن بازارچه های مرزی، سفرهای استانی عملکرد 
خوبی داشته، اما قرار نیست وقتی دلار رسید به حدود ۷۰ هزار 
تومان و ما صرفا فرمایشات رییس جمهور قبل انتخابات را مطرح 
کنیم، به این شکل و چنین پاسخ هایی از طرف دولت دریافت کنیم.
وی در پاسخ به این سوال که  فکر می کنید علت این که دولت 
اشکالات و انتقادات را نمی پذیرد چیست؟ گفت: این موضوع بر 
می گردد به روحیه انتقادناپذیری ارکان دولت که واقعا در این سطح 
عجیب است. نکته بعدی این است که به هر حال دولت در کنار 
نکات مثبتی که من اعلام کردم، در حوزه های اقتصادی و معیشتی 
بودم،  نداشته  است. من عرض کرده  قابل دفاعی  واقعا عملکرد 
رئیس جمهور فرموده بود که خدا را شکر من رئیس جمهور نشدم 
که دلار پنج هزار تومان بشود، اما حالا دلار ۶۷ تا ۶۸ هزار تومانی را 

به رسمیت نمی شناسد.
با این وضعیت چه بلایی سر سفره های مردم آمده است؟ من 
و شما که نمی توانیم منکر شویم، سرانه مصرف گوشت مردم تا 
چه سطحی کاهش پیدا کرده است. تورم لجام گسیخته کالاها که 
نکته ای نیست که بشود آن  را انکار کرد. تمام عرض ما به دوستانمان 

از  انقدر  که  که شما  بوده  آقا  فرمایش حضرت  دولت همان  در 
آمار اقتصادی خودتان دفاع می کنید، این آمار باید خودش را در 

سفره های مردم نشان دهد، که قطعا نشان نمی دهد.
سعیدی درخصوص نیاز دولت به تغییر در بدنه کابینه نیز توضیح 
داد:  دولت در برخی حوزه ها که نام بردم به نسبت خوب عمل 
کرده  است، به عنوان مثال اخیرا وزارت جهاد کشاورزی در حوزه 
خودکفایی محصولات کشاورزی اقدامات خوبی را انجام داده که 
اقتصادی در  باید وزرای  اما مسلما  از نکات مثبت دولت است؛ 
خصوص آن چه که در حوزه تورم لجام گسیخته و نرخ ارزی که روز 

به روز در حال افزایش است، پاسخ گوی این قضیه باشند.
من فکر می کنم که بیشتر رویکردهای اساسی خود دولت است 
که باید تغییر کند و ممکن است با رفتن یک یا دو وزیر ماهیت 
امر تغییر نکند. من باز هم می گویم در عین حال که نقاط مثبت 
وجود دارد این انتفادات هم وارد است؛ به عنوان مثال اخیرا دولت 
در حوزه وزارت کار و اشتغال کارهای خوبی انجام داده ، اما آن چه 
در سفره های مردم وجود دارد قابل توجیه نیست و دوستان باید 

مقداری سطح انتقادپذیریشان را افزایش دهند.
مدت  این  طی  در  که  سوال  این  به  پاسخ  در  چابهار   نماینده 
گرانی های  علت  به  روشنی  و  واضح  پاسخ  سیزدهم  دولتمردان 
اخیر، گفت:  قطعا وقتی اصل یک موضوع یا مسئله را به رسمیت 
نشناسیم، نمی توانیم برای رفع آن معضل چاره اندیشی کنیم مانند به 
رسمیت نشماردن ارز توسط دولت. مردم می پرسند چطور در بانک 
مرکزی شمش طلا با همین قیمت دلار به مردم فروخته می شود؟ 
این که ما بگوییم قیمت دلار را به رسمیت نمی شناسیم که اصل 

موضع را دچار تغییر نمی کند.
که؛  گفتند  به درستی  انتخابات ۱۴۰۰  در هنگامه  رئیسی  آقای 
درست  چنان مشکلاتی  نبودیم  ما  اگر  می گوید  روحانی  »دولت 
می شد؛ این حرف مثل این است که دروازه بانی ۱۷ گل بخورد و 
بگوید اگر من نبودم ۳۰ گل می خوردیم.« این وضعیت کنونی هم 

دقیقا مشابه همین اتفاق است.
به هرحال، در حال حاضر شاخص های اقتصادی حرف می زنند 
و نمی شود منکر شد که نرخ دلار به ۷۰ هزار تومان رسیده  است. 
افزایش قیمت دلار در قیمت تمام کالاها و خدمات اثر خود را نشان 
می دهد لذا صرفا با سفیدنمایی و این که بگوییم مشکلی وجود ندارد 

اتفاقی رخ نمی دهد و صورت مسئله به قوت خود باقی است.
بیان  رئیسی  آقای  به  نطق خود خطاب  در  روز سه شنبه  من 
کردم که ای کاش آقای رئیس جمهور بلوچ بودند، چون آن ها وقتی 
وعده ای می دهند و می بینند آن وعده عملی نمی شود نمی توانند 
چشم در چشم مردم و مخاطبشان بگذارند و بگویند که همه چیز 
گل و بلبل است. متاسفانه با پدیده ای مواجهیم که علی رغم این 
که خیلی از شعارهای اقتصادی عمل نشده، اما دوستان در حالتی 
هستند که فکر می کنند همه چیز گل و بلبل است و همه مشکلات 

حل شده است.
البته بعضا هم می گویند که ما می دانیم مشکلاتی وجود دارد، اما 
دولت دارد کارو تلاش می کند. من منکر کار و تلاش دولت نیستم، 
به عنوان مثال من خودم سفرهای استانی دولت را بسیار قبول دارم، 
اما برخی عملکردهای دولت نتیجه اش این شده که سفره مردم دارد 

روز به روز تنگ تر و محقرتر می شود.
آقای رئیس جمهوری قبل از انتخابات فرمود که چرا نباید حقوق 
کارگران به اندازه تورم افزایش پیدا کند؟ خب این سوال را اگر در 
حال حاضر از ایشان بپرسیم چه پاسخی دارند، در حال حاضر 
در  است،  درصد  بیست  حدود  چیزی  کارگران  حقوق  افزایش 
حالی که در بهترین شرایط می توان گفت تورم بالای ۴۰درصد بوده  
است. به نظرم این دوگانگی ها چه از دولت قبل باشد که  من منتقد 

آن بودم چه از دولت فعلی باشد، قابل قبول نیست.
وی در پاسخ به این سوال که  با این روند فکر می کنید که آقای 
رئیسی ممکن است که برای ۱۴۰۴ دوباره رئیس جمهور شود؟ گفت: 
در کشور ما متغیرهای سیاسی فقط تا قدری قابل پیش بینی هستند 
و  کرد  پیش بینی   را  چیزهایی  چنین  نمی شود  آخر  ماه های  تا   و 
تحلیل گران سیاسی تا لحظه آخر صبر می کنند. مسئله این است 
که چه ایشان رئیس جمهور شود یا خیر همه ما واقفیم و باید اعلام 

کنیم که این جهت گیری سیاسی قطعا مشکل خواهد داشت.
این دولت در مقطعی گفت باید ارز ترجیحی حذف شود و کار 
ارز نیمایی  اما  ارز ۴۲۰۰ تومانی را حذف کردند  درستی هم بود، 
با ریشه های رانت و فساد  اگر قرار باشد واقعا  جایگزینش شد. 
مقابله شود، پس اگر ارز ۴۲۰۰ تومانی مبنای اقتصادی ندارد به 

همان نسبت ارز نیمایی ۱۵۰۰ تومانی هم مبنای اقتصادی ندارد.
این دوگانگی ها واقعا قابل پذیرش نیست .اما باز هم تاکید می کنم 
ضمن احترام به رویکردهای خوب این دولت، من همیشه عنوان 
کرده ام که دوستان نباید از این که چالش ها و مشکلات را عنوان 

کنیم بهراسند، بلکه باید در صدد چاره اندیشی باشند.

رئیس جمهوری در مراسم روز ارتش اعلام کرد

هرتعرضیبهخاکایرانبابرخوردیسهمگینمواجهمیشود
گروه سیاسی - رئيس جمهوری تصریح کرد که کوچک ترین تعرضی از سوی رژیم صهیونیستی به خاک ایران به برخوردی سهمگین و شدید با آنها منجر 

خواهد شد.

بلاییکهقیمتدلاربرسرسفرههایمردمآوردهاستانتقاد صریح نماینده چابهار از عملکرد اقتصادی دولت
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آفریدند و کاری 
کردند که به 

فرموده فرمانده 
کل قوا، رژیم 
صهیونیستی 

تنبیه شد

سخنگوی دولت با بیان اینکه لایحه برای تشکیل سازمان بازرگانی و تنظیم بازار 
داخلی تقدیم مجلس کرد و لایحه ای  هم برای تشکیل وزرات بازرگانی تقدیم 
مجلس کرده است، گفت: متاسفانه  نگاه همکاران ما در مجلس شورای اسلامی 
این بود  که این موضوع اولویت ندارد و به مدت شش ماه این لایحه از دستور 

کار خارج شده است.
به گزارش ایرنا، علی بهادری جهرمی سخنگوی دولت، روز چهارشنبه در حاشیه 
نشست هیات دولت در جمع خبرنگاران در مورد ضرورت تشکیل وزارت بازرگانی 
گفت: نظارت موثر بر بازار، جلوگیری از افزایش قیمت ها و نظارت پذیر کردن 
بازار مستلزم تمرکز در حوزه نظارت بر بازار است ما بارها این را مطرح کردیم و 
نگاه دولت این بوده است. وی افزود: تجربه نشان داده است که پراکندگی و 
پخش کردن حوزه نظارتی ذیل وزرات خانه های مختلف موجب افزایش ساختار و 
ناکارآمدی می شود؛مثلا بخشی از محصولات لبنی در حوزه دامی است و بخشی 
دیگری در حوزه بسته بندی، به صنعت مربوط می شود و بخشی هم در صنف 

به فروش می رسد که باید تفکیکی در این زمینه صورت گیرد.

بهادری جهرمی اضافه کرد:در خیلی از فروشگاهها محصولاتی موجود است 
که بخشی ناظر به جهاد کشاورزی و بخش دیگر ناظر به حوزه صنعت معدن و 
تجارت است، اگر دو سری ناظر وجود داشته باشد هم کاسب و هم مردم اذیت 

می شوند و علاوه بر این هزینه نظارت هم افزایش پیدا می کند.
سخنگوی دولت تصریح کرد:دولت به منظور نظارت موثرتر بر بازار داخلی با 
طرحی که در دستور کار مجلس بود به صورت کتبی موافقت کرد و هم لایحه 
برای تشکیل سازمان بازرگانی و تنظیم بازار داخلی تقدیم مجلس کرد و لایحه 
ای هم برای تشکیل وزرات بازرگانی تقدیم مجلس کرده است ،متاسفانه نگاه 
همکاران ما در مجلس شورای اسلامی این بود که این موضوع اولویت ندارد و به 

مدت شش ماه این لایحه از دستور کار خارج شده است.
وی اضافه کرد: نگاه دولت این است که بازار اولویت اول کشور است و ما 
مستمر مذاکراتی در این زمینه داشته و داریم و خواهش این است که زودتر در 
این حوزه تصمیم گیری شود کار امروز را به فردا واگذار نکنیم و امیدواریم در 
همین مجلس این موضوع در دستور کار قرار گیرد. امیدواریم ما بتوانیم با حوزه 

تمرکز در حوزه نظارت بر بازار دریک وزراتخانه قدرت نظارتی ،دقت نظارتی و 
بهره وری را افزایش دهیم. بهادری جهرمی درمورد کاهش حقوق گمرکی کالاهای 
اساسی گفت: امروز در هیات دولت  موافقت شد  که  حقوق گمرگی کالا های 
اساسی، اقلام داروی ،نهاده های دامی ،مواد مصرفی پزشکی  و مواد اولیه که 
برای تولید دارو و کالاهای اساسی مورد بهره برداری قرار می گیرد  )که هم  مالیات 
بر ارزش افزوده  که نرخ آن امسال ۱۰ درصد است و هم حقوق گمرگی که  ۴ 
درصد است( با قانونی که به دولت اجازه داده یعنی یک درصد  کاهش پیدا کند.

 وی افزود: کاهش حقوق ورودی که مشابه آن در سود بازرگانی و تعرفه ها 
پیش بینی کردیم از ابتدای فروردین ماه  اعمال می شود.

بهادری جهرمی تصریح کرد: مالیات بر ارزش افزوده اقلام مذکور از ابتدای 
فروردین ماه معادل یک درصد محاسبه می شود این اقدام باعث می شود، تا 
بتوانیم به تثبیت قیمت ها در حوزه های مواد مصرفی  و کالاهای اساسی مورد 
نیاز مردم کمک کنیم و  همزمان کمک کار  تحقق رشد اقتصادی  و حرکت به 

جهش اقتصادی باشیم.

انتقاد سخنگوی دولت از مجلس
لایحهتشکیلوزارتبازرگانیازدستورکارخارجشدهاست
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